


Dogajanja v občini
Dom za starejše

Temeljni kamen je položen
Zasebna naložba v višini skoraj 3 milijarde tolarjev za večjo socialno varnost starejših. Nov dom bo odprl

vrata 290 stanovalcem konec prihodnjega leta.
Eden izmed vrhuncev letošnjega prazno
vanja občinskega praznika je prav gotovo 
začetek gradnje doma za starejše občane, 
katerega usoda je dodobra burila duhove 
več kot leto dni. Občina Medvode namreč 
vsaj naslednjih pet let ne more računati na 
državno pomoč pri njegovi gradnji, zato so 
se za gradnjo odločili zasebni investitorji. 
Častni gost na slovesnosti, prav na dan 
občinskega praznika 6. julija, je bil pred
sednik Republike Slovenije Milan Kučan.

Veliki množici ljudi, ki se je ob tej priložno
sti zbrala na gradbišču doma za starejše obča-

Prvi stanovalci, dom jih bo lahko sprejel 290, se bodo naselili že konec prihodnjega leta. Za občane, ki bi želeli 
živeti v zasebnem domu, bodo veljali popolnoma enaki pogoji kot v ostalih domovih vključenih v javno mrežo. Prav 
tako naj ne bi bilo za občane nobene cenovne razlike, razen v primerih, ko jim bo ponujen nadstandard. Dom bo 
grajen bolj življenjsko in bo nudil starejšim več kot domovi doslej. Rezervacije za mesto v njem že sprejemajo.

nc, je najprej čestital za občinski praznik, vsem 
zaslužnim za bodočo ustanovo pa za tako sme
lo odločitev. Po njegovih besedah je to naj več
ja zasebna naložba na področju zagotavljanja 
večje socialne varnosti v Sloveniji. Hkrati je 
izrazil upanje, da ho leta 2020 med tistimi 
dvajsetimi odstotki Slovencev, ki bodo starejši 
od 65 let.

Zasebna naložba je po mnenju predsednika 
države na srečo tista, ki bo razbremenila 
državni proračun, ki za zagotavljanje prijetne 
starosti in za razbremenitev mlajše aktivne ge
neracije nima nikoli dovolj sredstev. Na razpis

Ministrstva za delo, družino in socialne zadeve 
pred dvema letoma je namreč poleg medvoške 
prošnje za pomoč pri gradnji doma za starejš; 
občane prišlo še 75 drugih, zato naša obči 
vsaj do leta 2005 ne more pričakovati držav
nega sofinanciranja in vključitve doma v javno 
mrežo. Spremenjena zakonodaja o socialnem 
varstvu omogoča, da se zgradi zasebni dom za 
starejše občane, ki za opravljanje dejavnosti 
pridobi državno koncesijo. Zato smo o tovrst
nih načrtih podjetij Mebles in Robitt, ki sta 
tudi glavna investitorja stanovanjskega naselja 
Zbiljski gaj, že poročali. Glede na takratna za
gotovila smo začetek gradnje pričakovali že 
prej, vendar je temelji kamen kljub vsemu po
treboval tudi trdne finančne temelje, saj gre za 
naložbo vredno skorajda 3 milijarde tolarjev 
oziroma 28 milijonov mark. Zato je bila po
trebna podpora Ministrstva za delo, družino in 
socialne zadeve oziroma priporočilo, sedaj že 
prejšnje vlade, s katero bo Nova Ljubljanska 
banka v ta namen pridobila posojilo medna
rodne banke za razvoj. Borut Rezar, predstav
nik investitorjev organiziranih v novo podjetje 
Dom, d.o.o., pa je že izrazil upanje, da boi 
med gradnjo pridobili zaupanje oziroma posi 
jilo še kakšne izmed slovenskih zavarovalnic, 
ustanov ali podjetij. Da bo to morda tudi obči
na Medvode, je ob tej priložnosti dejal župan 
Stanislav Žagar, ki je pred časom, zaradi 
izraženega dvoma nekaterih svetnikov glede 
vlaganja proračunskega denarja v zasebno 
naložbo, že umaknil svoj predlog o sofinanci
ranju doma za starejše občane s seje občinske
ga sveta. Kljub temu upa, da bodo ta oziroma 
podoben predlog namesto njega v času gradnje 
predlagali "razumni" občinski svetniki.

če hi radi zamenjali svoje rabljeno vozilo katerekoli znamke /a novi Teringo. vam 
rabljeno vozilo odkupimo po sistemu EuroU* ter k tej vrednosti prištejemo Se 
dodatnih 100.000 tolarjev. Ponudba velja do konca julija. Vabljeni! WWW.renault.si
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Prizidek k vrtcu še letos
Vrtec Medvode sc že dalj časa ukvarja s prostorsko stisko. V letošnjem letu so morali 

odsloviti kar 79 otrok, predvsem tistih, ki so želeli svoje otroke vključiti v matično enoto na 
Ostrovrharjevi. Kot bistveno premajhna se je letos izkazala tudi preška enota. Že nekaj časa 
se išče ustrezna rešitev in kol najprimernejša sc je izkazala lista, da se oh matični enoti vrt
ca zgradi prizidek. V ta namen so občinski svetniki v letošnjem proračunu že namenili 52 
milijonov tolarjev. Kljub bojazni, da se letos ne bo začelo z gradnjo, so zadnje informacije 
bolj spodbudne. Pridobljena je lokacijska dokumentacija, in če bo šlo vse po sreči, naj bi sc 
gradnja prizidka začela konec prihodnjega meseca. Omogočil bo sprejem skoraj petdesetih 
otrok starih od tri do sedem let. S prerazporeditvijo obstoječih prostorov se bo pridobilo 
nekaj dodatnih mest tudi v jaslih. Celotna vrednost prizidka, ki ga bodo začeli graditi v 
letošnjem in dokončali v prihodnjem letu, je 75 milijonov tolarjev.
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Praznik
Aljaževa rojstna hiša odpira svoja vrata

Oj, Zavrh, moj dom, kako si krasan
Letošnje praznovanje v Občini Medvode zaradi odkupa Aljaževe rojstne hišo 

v Zavrhu pod Šmarno goro še slavnejše.

”Od danes naprej postaja Aljaževa rojstna 
hiša tudi naš dom, postaja last vseh nas, 
vseh Slovenk in Slovencev. Ta hiša je tisti iz 
vrste spomenikov Jakobu Aljažu, ki je še 
manjkal v naši deželi pod Triglavom,” so 
besede, s katerimi je skoraj tisočlavo 
množico nagovoril medvoški župan Stani
slav Žagar na osrednji slovesnosti oh 
občinskem prazniku.

Občina Medvode je za svoj praznik že pred 
petimi leti izbrala 6. julij, torej dan, ko seje 
leta 1845 rodil duhovnik, planinec, glasbenik, 
graditelj, učitelj, politik, prosvetni delavec, pu
blicist, izumitelj, bančnik, zdravnik, večni 
načrtovalec in predvsem zavedni Slovenec Ja- 

^nh Aljaž.
Ne bi ga smelo biti Slovenca, ki ne bi poznal 

vsaj delčka iz bogate Aljaževe zapuščine. Le 
komu niso znane njegove uglasbene besede 
"Oj, Triglav moj dom, kako si krasan”. Le 
malo kdo pa ve, da se njegova rojstna hiša, vse 
do letošnjega leta precej zanemarjena in ne
ugledna, nahaja v Zavrhu pod Šmarno goro. 
Letos je Občina Medvode v svojem proračunu 
zagotovila sredstva za njen odkup in ureditev v 
spomenik dostojen Aljaževega imena. S tem je 
poklonila darilo, ne le svojemu občinskemu 
patronu in Medvoščanom, temveč vsem Slo
vencem, saj je vrata njegovega doma na široko 
odprla.

Na osrednjo prireditev ob Aljaževi rojstni 
hiši, ki jo je v sodelovanju z domačimi društvi tijggjjčf 
oblikoval režiser Peter Militarev, so bili vablje
ni tudi vsi Aljaževi svojci. Predsednik planin- 
ske zveze Slovenije Andrej Brvar je spregovo- 
ril o njegovem pomenu za ohranjanje slovens- 
tva v visokogorju, svoj pečat tokratnemu 
srečanju pa je dal ponovno tudi dovški župnik 
in njegov duhovni naslednik France Urbanija.

Aljaževa pot od doma do doma
Že četrto leto zapored je Gorniški klub Jakob Aljaž v počastitev občinskega praznika in 

obletnice rojstva Jakoba Aljaža pripravil srečanje ob njegovi rojstni hiši. Tako kol vedno je 
zbranim spregovoril dovški župnik in Aljažev naslednik Franc Urbanija. Podelil je tudi pri
znanja tistim gornikom, ki so v minulem letu prehodili "Aljaževo pot od doma do doma". Ta 
se začne pred njegovo rojstno domačijo v Zavrhu, od koder se povzpne najprej na Šmarno 
goro, vodi prek naslednjih dvajsetih kontrolnih točk po gorskih vrhovih, planinskih posto
jankah, cerkvah in župniščih ter se zaključi v Aljaževem domu v Vratih. Do sedaj je to pot 
prehodilo enajst gornikov iz. vse Slovenije, med njimi tudi Mcdvoščan Grega Brankovič. Vse 
kontrolne točke na poti so opremljene s spominskimi oznakami in žigi za potrditev opravljene 
poti. Janez Kocjan - Janko (na sliki), pobudnik in opremljevalec celotne poti, je ob tej pri
ložnosti povedal, da jim je za izdelavo vodnika po poti zmanjkalo nekaj finančnih sredstev.
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Aktualno
Stanislav Žagar, župan občine Medvode ob prazniku

Bogato leto med dvema praznikoma
Letos, ko so številne prireditve že četrtič zapored obeležile občinski praznik, so se uspehom pridružile tudi 
nekatere večje in zahtevne naloge, ki čakajo v občini v prihodnje: križišče na klancu, cesta skozi Pirniče,

zadrega v vrtcih, kmalu tudi v šolah.

Stanislav Žagar

Medvode - Rojstni dan velikega slovenskega 
praktika, gospodarstvenika, inženirja, vizio
narja in duhovnika Jakoba Aljaža, ki je bil ro
jen pred 155 leti v Zavrhu pod Šmarno goro, so 
si v občini Medvode izbrali za občinski 
praznik. Letos so praznovali že četrtič in ob tej 
priložnosti, ko so pripravili številne prireditve, 
smo župana občine Stanislava Žagarja popro
sili za pogovor in njegovo oceno dogajanj med 
dvema praznikoma.

"Bilo je živahno leto na različnih področjih. 
Nadaljevali smo z zastavljenimi načrti in pro
jekti in pripravili smo nekatere nove. Med naj
pomembnejšimi deli je bila nedvomno gradnja 
kanalizacije na odseku Sora - Goričane. To je 
šele tako imenovana prva etapa, pomembna 
predvsem zato, da smo z njo v občini in nav
zven opozorili, da nas v prihodnjem obdobju 
čaka prav na tem področju velik zalogaj in

zahteven program. Kanalizacija bo ena od 
prednostnih nalog v prihodnje.

Velika pridobitev, kjer bo treba dela še do
končati, je bila izgradnja podvoza Snro - Go
ričane, ki je veljala več kol sto milijonov tolar
jev. Na družbenem področju smo dobili novo 
kuhinjo v osnovni šoli v Preski in prizidek pri 
osnovni šoli Medvode. Oboje je bil zahteven in 
precej obsežen finančni zalogaj. Začela so se 
tudi dela v Zbiljskem gaju, kjer bo v prihodnje 
zgrajenih 80 stanovanjskih hiš in dom za 
ostarele. Vesel sem, da smo prav ob prazniku 
občine položili temeljni kamen.

Pomembna pridobitev za občino Medvode 
bodo nova tovarna Filter Avto Slovenija in 
vrsta novih manjših obratovalnic. Vesel sem 
vsakega novega obrata, objekta, ki je 
povezan z delom, z zaposlitvijo ali 
urejenostjo in obogatitvijo ponudbe v občini. 
Tovrstnih pridobitev je bilo v zadnjem 
obdobju kar nekaj, kar je odraz denarnih 
posojil, ki jih je za to priskrbela občina.”

Program, kiju bil zastavljen na začetku in 
je obeleževal obdobje med dvema prazniko
ma, je bil obsežen in na prenekaterem po
dročju tudi zahteven. S čim ste še posebej 
zadovoljni?

"Če se ozrem na vsa področja v minulem 
letu, sem pravzaprav lahko zadovoljen. Morda 
bo kdo rekel, da ni kaj posebnega pokazati. 
Morda? Vendar vem, da so bila za nekatere 
projekte porabljena precejšnja sredstva in da 
nekatere pridobitve pomenijo obogatitev obči
ne na infrastrukturnem in delovnem področju. 
Zares vesel sem tistih pridobitev, ki pomenijo 
nove zaposlitve in bogatejšo občino nasploh. 
Prav gotovo mednje sodijo Zbiljski gaj, grad
nja tovarne Filter Savto Slovenija, sprejem za

zidalnega načrta Brezovec in program golf
skega igrišča, urejanje pokopališča v Smledni
ku, novo gasilsko vozilo za PGD Preska in 
vrsta projektov, ki bodo osnova za nadaljnje 
reševanje problemov v občini. Eden takšnih je 
prav gotovo pirniška cesta, nič manjša pa niso 
prizadevanja na prometnem področju za drugi 
pas proti Ljubljani. Zares vesel pa sem, da je 
občina odkupila Aljaževo hišo v Zavrhu pod 
Šmarno goro in jo zdaj prav od prazniku odpi
ramo in podarjamo občanom. ”

V letu, ki se izteka med dvema prazniko
ma, tudi problemov ni manjkalo.

"Zagotovo je danes eden največjih problem 
mov pridobivanje zemljišč za reševanje in unsjt 
janje različnih problemov in programov. Vesel 
sem, da v občini kar velika večina občanov z 
razumevanjem sodeluje na tem področju, so pa 
posamezniki, ki pogosto zavirajo hitrejše reše
vanje. Vendar tako pač je. Športna dvorana ni 
le problem, ampak že kar kamen spotike. Vsi 
se zavedamo, da jo potrebujemo, vsi vemo, da 
si jo športniki želijo. Želim si, da se ta problem 
reši. Sicer pa imamo tudi kulturne domove. 
Omenil sem ž.e povezavo Medvod z Ljubljano. 
Zdaj porabijo tisti občani, ki sc vozijo na delo 
v Ljubljano, eno uro časa, da pridejo v mesto.

Problem je pomanjkanje mest in prostora v 
vrtcih. Zanimivo je, daje bilo doslej kar nekaj 
let prostora dovolj. Tri enote smo imeli na pri
mer zaprte, ker ni bilo dovolj otrok. Zdaj se je 
število tako povečalo, da bo na S vetju treba 
zgradili prizidek k vrtcu. Nekaj podobnega pa 
se nam bo v občini zgodilo na področju šols
tva. Takrat sc bomo morali spopasti s progra
mom devetletke." zč

Kako bi razvrstili naloge, ki čakajo občiiiik 
in dogajanja v njej v prihodnje?

"Posebej zahteven in obsežen program bo na 
infrastrukturnem področju. Na prvo mesto bi 
brez pomisleka uvrstil ureditev križišča na 
klancu. Takoj za njim oziroma kar skupaj z 
njim je cesta skozi Pirniče. Nadaljevati bo tre
ba že začeto gradnjo kanalizacijskega omrežja. 
Čakata nas ureditev prostorov za varstvo oziro
ma prizidek k vrtcu in urejanje prostorskih 
težav v šolah zaradi devetletnega šolanja. Se
veda bodo priganjali tudi načrti in problemi, ki 
nas čakajo v prihodnjih letih. Omenil sem že 
pridobivanje zemljišč. Pogosto se najbolj in 
najprej zatika pri njih. Vsak infrastrukturni po
seg je običajno povezan prav s soglasji in do
voljenji na tem področju.

Ob tej priložnosti pa bi še enkrat rad 
poudaril, da je bil nakup Aljaževe rojstne 
hiše v Zavrhu pod Šmarno goro, ki smo jo 
odprli ob prazniku občine, najlepše darilo 
vsem občanom občine Medvode 
in državljanom Slovenije.”
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Vodovod Belo

Dogajanja v občini

Ko iz pipe ne priteče voda
Stara vodovoda v sušnih mesecih nimata dovolj vode, novi je že leto dni zgrajen, vendar "papirno” neurejen.

Že leta 1992, ko je bila vas Belo še sestavni 
del občine Ljubljana - Vič, so začeli iskati 
celovito rešitev, kako za celotno območje za
gotoviti dovolj pitne vode, saj so pipe v 
sušnem obdobju večkrat suhe. Tako kot sc 
to dogaja tudi letos, so jim morali pri os
krbi na pomoč večkrat priskočiti gasilci. 
Tudi zato smo Franciju Jeraju, vodji oddel
ka javnih gospodarskih služb občine Med
vode, zastavili vprašanje, kaj je z novim 
vodovodom.

Glede na zadnje poročilo o izvidu 
mikrobiološke in kemijske preiskave pitne 
^ode Zavoda za zdravstveno varstvo 
Ljubljana velja ukrep rednega prekuhavanja 
pitne vode v prehrambene namene v 
naslednjih vodovodnih sistemih:
Žlebe - Studenčice, Vaše, Žlebe planina - 
Jetrbenk, Žlebe -Seničica, Mamovec - 
Jehovec, Steška planina, Belo - vikendi, 
Belo - vas in Preska (stari del).

Prebivalci z območja Belo se oskrbujejo z 
"oporečno” pitno vodo, kol kaže zadnje po
ročilo Zavoda za zdravstveno varstvo Ljublja
na, iz dveh večjih sistemov. Z vodo iz vodovo
da zgrajenega leta 1904 in obnovljenega v 
začetku osemdesetih se oskrbuje vasica Belo, 
območje Ojstrice iz samostojnega vododvoda, 
pravtako iz začetka osemdesetih, medtem ko je 
nekaj posameznikov moralo poiskati lastne 
rešitve. Ker sc je nivo podtalnice, po nekaterih 

j '’'scenah, znižal tudi za več kot 10 metrov, so vo- 
dovodne pipe na Belem ostale vse prevečkrat 
suhe. Kot najustreznejša rešitev se je že pred 
leti izkazala potreba, da se poišče nov vodni 
vir in posodobitev obstoječega sistema z iz
gradnjo novega zajetja, črpališč, višjeležečega 
rezervoarja in 800 metrov primarnega cevovo
da. Na ta način bi omogočili enotni vodovodni 
sistem za celotno območja.

j, niDEirs 
CL BAHCH

vOnjimiK0 nnučTvo z0 
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- šola western jahanja
- terensko jahanje
- ujahovanje konj
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064/627-482, 041/ 730-608

Lado Marjetič z Belega 5 stoji pred vodnjakom, kjer se za sušne dni, ko iz pip ne priteče voda, nahajata dva 
kubična metra dragocene kapnice. Od začetka avgusta je namreč rezervoar, zgrajen v začetku osemdesetih in 
namenjen oskrbi s pitno vodo 13 gospodinjstev na Ojstrici, prazen. Nameravali smo se sicer oglasiti pri družini, 
ki se je pred letom dni preselila iz Ljubljane prepričana, da jo do vododvoda loči le mesec dni. Želeli smo iz 
prve roke izvedeti, kako poteka življenje s trimesečnim dojenčkom brez vode v hiši. Da je ironija še večja, je 
cev novega vodovoda tik ob hiši. Kljub vsemu le nismo zmotili njihovega vsakdanjika, saj že nimajo več volje 
razlagati, kako jim gre. Marjetičevi so nam vseeno odprli vse pipe v hiši, da smo se na lastne oči prepričali, da 
tudi, če vodovod je pri hiši, iz pip ne priteče niti kaplja vode. Kot vedo iz izkušenj, bo tako ostalo do pozne 
jeseni. Tako kot ostali gredo vodo iskat k izviru, ki na njihovo veliko žalost ”24 ur na dan” teče mimo zajetja 
novega vodovoda. Včasih jim pitno vodo na Belo pripeljejo tudi gasilci. Če imajo krajani srečo, jim občina 
povrne vsaj stroške vode, če že prevoza ne. Zato jih zna kubični meter vode stati tudi tisočaka.

Vprašanje, kaj je z novim vodovodom, ki se 
je začel graditi pred tremi leti, smo zastavili 
skoraj leto dni potem, ko smo že poročali, da 
so gradbena dela zaključena, in da je le 
vprašanje tedna ali dveh, da bo tudi služil svo
jemu namenu. Kot je povedal Franci Jeraj, je 
za zagon črpališča potrebno pridobiti še elek
troenergetsko soglasje, saj je projekt predvidel 
le enofazne priključke, kar pa za pogon dveh 
črpališč ni zadostovalo. To soglasje je pogoj za 
pridobitev gradbenega dovoljenja, ki ga občina 
Medvode, žal, še vedno ni uspela pridobiti. 
Kljub vsemu je Franci Jeraj prepričan, da bo 
vodovod Belo "papirno” urejen v kratkem in 
da bo sistem normalno deloval in omogočal 
posameznikom, ki bodo to želeli, priklop na 
novo omrežje. Približno 60 odstotkov gospo
dinjstev je že opremljenih s hišnimi priključki. 
Kljub temu da je pomanjkanje vode v starih 
dveh vodovodih velik problem, in da je njuna 
voda oporečna, nekateri krajani kljub vsemu le 
ne cenijo dovolj nove bodoče pridobitve, saj se 
očitno nimajo namena priključiti na nov vodo
vod, ki naj bi ga v upravljanje prevzela kranj
ska Komunala.

Celotna naložba v nov vodovod je bila oce
njena na 20 milijonov tolarjev in končni znesek 
menda predvidene ne prekorači veliko. Krajani 
so bili soudeleženi pri dosedanji izgradnji z de
lom in sredstvi v višini 20 odstotkov.

Krajani so zbrali 300 tisoč tolarjev, da so poplačali 
delo bagarista. Prispevali so še lastno delo, da je vsaj 
cesta na Belo dobila bistveno bolj urejen videz, kot ga 
jim uspe ohranjati samo z delovnimi akcijami.
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- Prireditve ob prazniku
Četrto srečanje medvoških občanov

Utrinki Iz praznovanja
Po številnih prireditvah se je sprehodil naš fotoreporter in nekatere tudi "zabeležil”.

Tudi letos smo v naši občini praznovali svoj 
praznik v spomin na rojstvo velikega Slovenca 
in gornika Jakoba Aljaža iz Zavrha pod 
Šmarno goro. To praznovanje je bilo še pose
bej slovesno zaradi odkupa njegove rojstne 
hiše.

Res je bilo letos nekoliko manj prireditev kot 
prejšnja leta, vendar je bil obisk boljši od 
lanskega leta. Vseh prireditev se je udeležilo

Tudi letos sta se na igrišču NK Jezero v Smledniku pomerili dve zanimivi nogomet
ni ekipi. Prvo so sestavljali občinski politiki in drugo duhovniki /župniki/ iz med
voških in drugih slovenskih župnij. Kar številni gledalci so lahko uživali v dokaj bor
beni tekmi. Zmagali so duhovniki s 3:1. Zlobneži so jim očitali, da so zmagali zara
di dvanajstega igralca "od zgoraj".

številnih občanov in gostov tudi še del živečih 
sorodnikov iz raznih delov Slovenije. Vsi so 
izražali zadovoljstvo, da je Občina Medvode 
končno odkupila rojstno hišo ter uredila okoli
co in izrazili upanje, da se bo do prihodnjič za
čela urejati tudi notranjost z vso potrebno vse
bino. Več o posameznih prireditvah pa Vam 
naj "povedo” fotografije, ki jih je naš fotore
porter posnel na nekaterih prireditvah.

- • ■ .-d, _ A ___

Prizadevni turistični delavci Zbilj so tudi letos pripravili turnir v odbojki in v no
gometu na mivki ob jezeru. Obeh turnirjev se je udeležilo kar 12 ekip, kar kaže na 
popularnost tega rekreacijskega športa in bi v prihodnje morali organizatorji to 
prireditev še dopolniti z nekaterimi vodnimi prireditvami, saj je prireditev ob jezeru 
in poskrbeti za boljšo postrežbo.

nekaj več kot 6000 obiskovalcev. Žal je za
ključno prireditev pokvarilo vreme in smo jo 
morali v drugem delu odpovedati. Ta del 
(srečanje z ansamblom Lojzeta Slaka) bomo 
izvedli jutri (sobota, 2. septembra) skupaj s 
Kmečkim praznikom (več o tem na zadnji 
strani). Zelo odmevna je bila osrednja prire
ditev v Zavrhu pod Šmarno goro, kjer so se ob 
prijetnem kulturnem programu srečali poleg

Medvode so tudi letos dobile nov športni objekt. Na prostoru pred zgradbo Parti
zana v športnem parku so prizadevni člani Športnega društva Medvode "MAD 
DOGS” v sodelovanju z občino zgradili igrišče za in-line hokej na rolerjih ter za no
gomet na odboj. Istočasno so pripravili tudi turnirja v obeh disciplinah, nad katerim 
so bili številni gledalci navdušeni in si takih iger še želijo.

Letos se je zopet zbrala karavana Martinov Krpanov v glavnem iz naše občine, ki 
so se med seboj pomerili v prenašanju Krpanove kobilice brez soli in s soljo, dvigo
vanju in prenašanju sodov ter še v številnih drugih Krpanovih igrah. Žal tudi letos ni 
uspelo zmagati Medvoščanu. Opazili smo, da naši fantje raje gledajo, kot pa 
nastopajo. Škoda, da na finalni tekmi ne bo našega tekmovalca.
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Letos so člani SK Olimpija v okviru občinskega praznika pripravili zanimivo tekmovanje na 
rolkah v centru Medvodah. Na 600 m dolgi progi se je zvrstilo skoraj sto nastopajočih. 
Kljub zelo vročemu vremenu se je zbralo veliko ljubiteljev tega športa, ki so jih spodbujali.

Tudi medvoški upokojenci so letos praznovali 50-letnico svojega obstoja. Pripravili so številna 
srečanja in tekmovanja. Zelo odmevna in dobro obiskana je bila razstava ročnih del v prostorih 
medvoške knjižnice. Prikazali so zares lepa ročna dela. Po teh izdelkih je v Medvodah kar ve
liko povpraševanja in morda ne bi bilo napak organizirati prodajo takih izdelkov.

Letos mineva 70 let od ustanovitve godbe na pihala v Medvodah. To obletnico 
so medvoški godbeniki dostojno proslavili s parado od samopostrežbe pod 
Svetjem do BC Mercator. V povorki je sodelovalo kar pet godb.

Tudi medvoški košarkarski delavci so pripravili takoimenovani DAN KOŠARKE. 
Organizirali so vrsto tekem od najmlajših do članov ter šolo košarke. Nekoč zelo 
popularnih 24 ur KOŠARKE je v zadnjem času nekako zgubilo na svoji privl- 
jačnosti, kajti vsako leto je približno enak program.

Letos so v času praznovanju prizadevne vzgojiteljice medvoškega vrtca pripravile zelo do
bro pripravljene delavnice za naše najmlajše. Poleg lutkovne predstave so pripravile še 
kiparsko in slikarsko delavnico ter druge zanimive igrice. Udeležilo se je več kot sto otrok, 
ki so jih spremljali tudi nekateri starši ali babice.

Medvoški kolesarji so letos organizirali že tradicionalni gorski vzpon na Katari
no. Po štartu v Preski so se odpeljali preko Stežice, Tehovca, Brezovce do 
Katarine in dalje do domačije na Vihri. Udeležilo se jih je več kot petdeset kole
sarjev iz raznih krajev Slovenije.

Člani TD Hraše so tudi letos pripravili zanimivo rekreacijsko kolesarjenje po krajih med
voške občine. Udeležilo se jih je petdeset kolesarjev od najmlajših do starejših, ki so 
prekolesarili dobršen del medvoške občine. Tradicionalno jih je spremljal tudi kočijaž.

Na Starem gradu v Smledniku so se v viteških igrah pomerili številni 
lokostrelci lokostrelskega društva Šmarna gora. Tekmovali so tudi za veliko 
nagrado, v kateri so lahko sodelovali tudi obiskovalci.
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I Kraji in ljudje
Predstavitev članov OS Občine Medvode

Kdo so medvoški svetniki?
Danes Vam predstavljamo:

Božidar Habjan Alojz Praust Roman Tehovnik

ROMAN TEHOVNIK, 38 let iz Zgornje Seni
ce, poročen in oče dveh hčera, po poklicu orga
nizator dela, zaposlen v podjetju ŽITO Ljublja
na kot direktor komerciale.

ALOJZ PRAUST, 59 let iz Moš, poročen in 
oče treh otrok, po poklicu šofer, upokojenec.

BOŽIDAR HABJAN, 50 let iz Medvod, po
ročen in oče treh otrok, po poklicu strojni teh
nik, zaposlen kot vodja proizvodnje.

Vaš začetek v politiki?
Tehovnik: Ne prištevam se med politike, če 

pa se delo v krajevni skupnosti in na občini 
ocenjuje za politiko, segajo moji začetki v leto 
1993 oziroma 1995.
Habjan: V času političnega enoumja me po

litika ni zanimala. Z nastopom večstrankars
kega sistema je moje zanimanje za politiko 
rastlo. Nikoli pa si nisem mislil, da bom kdaj 
aktivno sodeloval pri kreiranju politike, pa če
prav samo na občinski ravni.

Stranka, katere član ste?
Tehovnik: Nisem član nobene stranke, v 

občinskem svetu sodelujem kot nestrankarski 
svetnik.

Praust: Sem član Desus-a.
Habjan: Zeleni Slovenije
Vaš volivni uspeh in uspeh vaše stranke na 

zadnjih občinskih volitvah?
Tehovnik: Nestrankarska lista 1-2-3 je na 

zadnjih občinskih volitvah dosegla dober us
peh, saj je dobila dva svetniška mandata. Ob 
dejstvu, da je naša lista na volitvah nastopila 
prvič in da nam za tretji svetniški mandat ni 
zmanjkalo veliko glasov, ima uspeh še večjo 
težo.

Praust: Da sem svetnik Desus-a.
Habjan: Pridobitev mandata naše stranke v 

občinskem svetu kaže le na potrditev, da nas 
občani podpirajo, saj tudi sami čutijo, da mo
ramo za ohranitev okolja narediti vedno več.

Najljubši slovenski javni delavec - politik?
Tehovnik: France Arhar - guverner Banke 

Slovenije.
Praust: Dr. Janez Drnovšek.
Habjan: Dr. France Bučar.
Najljubši svetovni politik?
Tehovnik: Hans Dietrich Genscher - bivši 

nemški zunanji minister.
Praust: Bill Clinton - sedanji ameriški 

predsednik.
Habjan: Winston Churchil.
Mnenje o delu medvoškega občinskega sveta?
Tehovnik: Delo medvoškega občinskega sve

ta ocenjujem za manj uspešno, saj se svetniki 
preveč ukvarjamo sami s seboj, zelo neradi 
popuščamo nasprotnim mnenjem in predlo
gom oziroma vse prepogosto trdno vztrajamo 
pri svojih stališčih. Svetniki bi lahko z več 
strpnosti, dobronamernosti, popuščanja in ra
zumevanja ter s svojim znanjem in izkušnjami 
iz predlaganih rešitev izluščili res tisto naj
boljše za občane in občino kot celoto.

Praust: Moje mnenje o delu občinskega sveta 
je pozitivno.

Habjan: Vse prevečkrat se zgodi, da interesi 
posameznih strank prevladujejo nad interesi 
širše skupnosti. Na splošno pa lahko rečem, 
da smo uspešni.

Kaj bi v naši občini najprej zgradili in kaj Vas 
najbolj moti?

Tehovnik: Najprvo zgraditi skozi Medvode 
štiripasovnico ali še bolje obvoznico, saj je 
promet skozi Medvode ob dnevnih konicah 
oziroma ves dan nevzdržen. Ta problem se 
vedno bolj širi tudi na stranske poti v naši 
občini.

Praust: Ureditev in modernizacija cest ter 
vračanje premoženja.

Habjan: Cesta. Širipasovna povezava med 
Medvodami in Ljubljano. Najbolj me moti 
gosti promet skozi Medvode. Tukaj, če bi bilo

v moji moči bi hitro rešili gosti promet, v koli
kor bi nam uspelo, da bi prestavili cestninsko 
postajo Torovo.

Kateri dejavnosti bi namenili več proračunske
ga denarja?

Tehovnik: Komunalni dejavnosti, predvsem 
za širitev in obnovo cest.
Praust: Ureditvi in modernizaciji cest in 
zdravstvu.

Habjan: Malim podjetnikom in drobni obrti.
Kdaj ste bili zadnjič v gledališču in katero 

predstavo ste si ogledali?
Tehovnik: Spomladi in sicer Karajan C.
Knjiga, ki bi jo še enkrat prebrali?
Tehovnik: Ernesta Hemingwayja: Ko mizi 

zvoni.
Habjan: Ernesta Hemingwayja: "Komu zvo

ni".
Vaš najljubši slovenski pevcc/ka v zabavni 

glasbi?
Tehovnik: Pero Lovšin.
Praust: Oto Pestner.
Habjan: Še vedno Marjana Deržaj.
S katerim športom se ukvarjate?
Tehovnik: Kegljanje, tenis in smučanje.
Praust: Kolesarjenje.
Habjan: Moj delovni ritem med tednom mi 

ne dopušča veliko prostega časa, ko pa ga 
imam ali pa si ga vzamem, se najbolj sprostim 
s hojo v hribe ali tekom v naravi.

Katero prevozno sredstvo uporabljate?
Tehovnik: Avto Honda Accord 2,0 IES.
Praust: Renault R 5.
Habjan: WV - Passat 1.8 T.l, I 1999.
Vaš hobi v prostem času?
Tehovnik: Poslušanje glasbe in igranje na har

moniko.
Praust: Gobarjenje.
Habjan: Glede na moje delo s kamnitimi 

agregati in stalnimi stiki s kamnolomi, sem se 
posvetil raziskavi krasa.



Gledališče v naravi Medvode
Dogajanja v občini

Gospodična Mici v Goričanah
Gledališče v naravi se tokrat izpod Turnca seli na prijazno domačijo Lu stri kov ih v Goričane, kjer bo krstno

uprizorilo duhovito povest Gospodična Mici.

Režiser Peter Militarev
Goričane - To je moja otroška mladinska 

povest Frana Milčinskega, ki jo še danes znam 
skoraj na pamet, je poudaril Peter Militarev, ko 
sva se pred dobrim tednom dobila v 
Goričanah, kjer že nekaj časa pri Luštrikovih 
na dvorišču potekajo vaje za predstavitev 
komedije človeških slabosti s petjem.

Duhovita povest, ki je prvič izšla v Slovanu 
1917. leta, bo zdaj na dvorišču Luštrikovih v

Goričanah doživela krstno uprizoritev. Za 
gledališče v naravi jo je dramatiziral Jernej 
Novak, "na dvorišče” s sedemdesetimi igralci 
in pevci pa jo bo postavil znani režiser Peter 
Militarev, ki je v dobršnem delu predstavitve 
te povesti tudi scenograf. Poleg Petra Militare- 
va pri režiji sodeluje tudi Boštjan Luštrik, pri 
scenografiji Milan Hrast, pri glasbenem delu s 
songi pa Sandi Vovk in Manca Urbanc, štu
dentka iz Lesc, ki ji je po študiju v Londonu to 
prva večja vloga doma.

Krstne uprizoritve sicer med malo starejšo 
generacijo poznane povesti Frana Milčinskega 
ne gre zamuditi. V igri je namreč obilo petja, 
duhovitih domislic, kakor je tudi tale, ko ob 
prerazgretih častilcih dobre kapljice Kotička v 
igri pravi: "Pijanec je kakor prašiča: če se pra
šiča navadi na rž, jo moraš pobiti ali pa rž 
požeti - Ne poboljša se ne.” Ali pa: "Prosimo, 
da se strankarstvo odloži v garderobi in 
Slovenci pojdimo spat, morda se vam kaj lepe
ga sanja.”

Peter Militarev je predstavo začel pripravljati 
že pozimi, junija pa so se začele bralne vaje. V 
teh dneh je scena na dvorišču Luštrikovih v 
Goričanah, kjer si bo predstavo na prostem 
šestkrat lahko ogledalo po 560 gledalcev, že 
skoraj nared. Čeprav tovrstne postavitve dra
matiziranih del Petru Militarevu niso tuje,

pravi, da je to eden večjih projektov, nosilca pa 
sta KUD Pirniče OTH in KUD O. Župančič, 
Sora, ki sta združila denar za gledališko de
javnost. Pokrovitelj projekta in predsednik 
pripravljalnega odbora pa je župan občine 
Stanislav Žagar.

Predstavite na dvorišču Luštrikovih v 
Goričanah bodo L, 2. in 3. septembra ter 8., 9. 
in 10. septembra ob 20.30. Vstopnice bodo 
naprodaj na domačiji pri Rakarju, Goričane 
35, tel.: 01 36 12 035; Trgovina Mrak 
Goričane; Trgovina Sora, dve uri pred vsako 
predstavo; rezervacije pa v malooglasni službi 
Gorenjskega glasa - tel.: 04 201 42 47.

Del scene za Gospodično Mici na dvorišču Luštrikovih 
v Goričanah.

k

Po 43 letih ponovno v Medvodah

Kmečki praznik
Medvode - Jutri, v soboto, 2. septembra, 

bomo v Medvodah po 43 letih (zadnji je bil 
6. avgusta 1957. leta v Medvodah) ponovno 
organizirali kmečki praznik, ki bo trajal ves 
dan. Začelo se bo že dopoldne na parkirnem 
prostoru pred občino in sicer bodo prikaza
ne nekatere stare obrti, katerih storitve so 
največ koristili prav kmetje pri svojem vsakd
anjem delu. Na nasprotni strani pa bodo 
kmečke gospodinje prikazale in ponudile do
brote kmečke kuhinje oz. peči. Marsikaj tega 
bo pripravljeno po starih nekdanjih receptih. 
Vse to bo trajalo, tja do 16. ure. V tem času 
se bodo Mcdvoščanom predstavili nekateri 
ansambli domače glasbe, ki bodo praznik 
popestrili na svojsten način. Kmalu zatem pa 
se bo začela izpred prostora pri železniški 
postaji viti povorka sestavljena od najpre
prostejše vprege preko konja do najmoder
nejših strojev, s katerimi danes upravljajo 
kmetje. Prikazana bodo dela, ki so jih nekoč 
opravljali ročno in kako jih opravljajo danes. 
V povorki tudi ne bo manjkala godba, narod
ne noše in podobno.

Po povorki pa vas bo v pozne nočne ure 
zabaval ansambel Lojzeta Slaka na priredit
venem prostoru pred BC Mercator v Med
vodah. Vabijo Vas kmečke gospodinje, 
kmetje in seveda ansambel Lojzeta Slaka s 
Fanti s Praprotna.

Lutkovni pristan Medvode 2000

Mednarodni lutkovni 
festival

Medvode - V Medvodah se je v nedeljo, 
27. avgusta, začel v okviru četrtega polet
nega lutkovnega pristana mednarodni 
lutkovni festival, ki ga tudi letos pod 
pokroviteljstvom župana občine Medvode 
Stanislava Žagarja organizira Ciciglej 
Medvode. Ker grad Goričane ni več 
dostopen, bodo predstave letos v atriju 
Knjižnice Medvode, kjer bo prostora za 
okrog 100 obiskovalcev. Sicer pa bodo 
predstave tudi v Sori, Pirničah in Smled
niku.

Program festivala
V soboto, 2. septembra, ob 10. uri v atri

ju knjižnice Medvode Kratka žabja zgodba 
(Bolgarija)

V sredo, 13. septembra, ob 11. uri v
domu krajanov Sora Okoli očesa z očesom 
(Hrvaška)

V četrtek, 14. septembra, ob 10. uri v kul
turnem domu Svoboda Medvode Tri 
zgodbe o zajcu ( Maribor)

V soboto, 16. septembra, ob 11. uri pred 
blagovnim centrom Medvode Cirkus bam- 
binus (teater Cizamo Slovenija)

V soboto, 16. septembra, ob 16. uri v atri
ju knjižnice Medvode Trnjulčiča (Češka).

Po zadnji predstavi pa bo tudi podelitev 
nagrad Čiciglejček.

V okviru festivala pa bo tudi spremlje
valni program.

V nedeljo, 27. avgusta, ob 21. uri na 
dvorišču Luštrikovih Goričane je bila pred
stava Carmen Crazy (nočni program za 
odrasle)

V petek, 1. septembra, ob 16. uri v domu 
kulture Pirniče Zaklad Čarovnice Jaz- 
ibabe (Celovec)

V petek, 15. septembra, ob 10. uri v mali 
dvorani OTH Medvode Krokodil (Ciciglej 
Medvode)
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Dogajanja v občini
Gasilski praznik v Medvodah

Parada in nov avtomobil
S številnimi prireditvami so v občini Medvode sklenili občinsko praznovanje, ena od osrednjih pa je bila

gasilska svečanost v Medvodah.
Medvode - Po slovesni položitvi temeljnega 

kamna za izgradnjo Doma za starejše občane 
je bila osrednja slovesnost ob občinskem 
prazniku v Zavrhu pri domu Jakoba Aljaža, v 
Medvodah pa prevzem sodobnega gasilskega 
avtomobila za PGD Preska Medvode. Zares 
škoda, daje svečano gasilsko povorko zmotilo 
slabo vreme in so prireditelji morali odpove
dati tudi načrtovano veselo srečanje z Lojze
tom Slakom.

Novo gasilsko vozilo GVC 24-50 je naj
sodobnejše te vrste. Ima rezervoar za 5000

litrov vode, visokotlačno črpalko, svoj elek
trični agregat in razsvetljavo, opremo za zašči
to dihal, orodje in pogon na vsa štiri kolesa. 
Nadgradnjo mercedesovega podvozja so 
opravili v AS Bus Domžale, vozilo pa je vred
no več kot 26 milijonov tolarjev. Denar so 
prispevali občina, ministrstvo za obrambo in 
PGD Preska Medvode.

Ob pokroviteljstvu župana je župnik vozilo 
tudi blagoslovil, na svečanosti pred blagovnim 
centrom v Medvodah pa so podelili tudi pri
znanja.

Rešitev križanke in vprašanje
Nagrade MATIK d.o.o. dobijo: Slavica 

Hodnik, Verje 21c, 1215 Medvode; Anica 
Kuralt, Višnarjeva 15, 1215 Medvode; Ma
rija Kožlakar, Topol 3, 1215 Medvode. 
Nagrade Gorenjskega glasa pa dobijo: 
Peter Gale, Moše 3, 1216 Smlednik; Milena 
Čičič, Donova 2, 1215 Medvode; Veronika 
Ločniškar, Goričane 7c, 1215 Medvode. 
Nagrade bomo poslali po pošti.
Nagradno vprašanje!
Katera Zbiljska noč je bila letos po vrsti? 
Številko nam pošljite na dopisnici na 
Gorenjski glas, 4(100 Kranj, P.P. 124 do 
25. septembra 2000.

j/jSF/?Z/S

TOMAŽ luštrek:

AVT0KLEPARSTV0 - LIČARSTVO -

OPTIKA-VULKANIZERSTVO

TOMAŽ LUŠTREK, s.p.
1215 Medvode, Ladja 30, Tel.: 01/36 12 934, 

delavnica 01/36 17 500 
Fax: 01/36 17 505, GSM: 041/718 696

Na zalogi gume vseh dimenzij Sava 
in GOODVEAR

Vozila servisiramo in pripravimo za 
_________ tehnični pregled

hvtocuktrikh
AVTO JAMNIKi* d.o.o.

JAMNIK MATEVŽ
SP. SENICA 19. MEDVODE
Telefon: 01/3611-279. 041/568-353

Montaža avtoalarmov.
centralnega in 

daljinskega zaklepanja, 
el. pomika stekel in 
servisiranje klim...

Efi bo kopje vrgla v Sydneyju
Metalka kopja Evfemija Štorga je edina Medvoščanka in edina 

predstavnica ljubljanskega športnega društva ž.AK MASS, ki bo v 
začetku septembra odpotovala na olimpijske igre v Sydney.

Čeprav ji je lani do olimpijske norme 
zmanjkalo le pol metra, jo je v letošnjem letu 
že trikrat potrdila; prvič 8. aprila na držav
nem prvenstvu v Kopru.

24-letna študentka Fakultete za šport si je 
met kopja izbrala za svojo disciplino pred do
brimi desetimi leti, ko je navdušena nad tele
vizijskimi prenosi atletskih mitingov in las
tnimi dosežki pri metu žogice ali kamna, kar

KiroSKAZADRUGA MEDVODE
se priporoča z bogato 
ponudbo v trgovinah:

Medvode, tel.: 613-300 
Vižmarje, tel.: 1524-666 

Vodice, tel.: 824-011

sama poiskala trenerja. Zadnje štiri leta ji s 
svojimi lastnimi izkušnjami pomaga nekdanji 
uspešni metalec kopja Lovro Umek.

N jen naj večji uspeh je še vedno lansko sre
bro za met 59.30 m na univerziadi v Sevilli. 
Do olimpijskega nastopa, ki bo za metalce 
kopja 29. septembra, jo loči še precej ur 
treninga. "Priprave potekajo normalno, brez 
večjih težav. Trenutno sem z osebnim rekor
dom 61.14 m na 19. mestu v svetovni 
konkurenci. Olimpijske igre veliko tekmo
vanje, zato sc nikoli ne ve. kaj sc bo zgodilo. 
Zase lahko v lem trenutku rečem le, da bom 
v Sydney odšla dobro pripravljena," pravi Efi 
in pridno trenira.Vso srečo Efi!

Medveški košarkarji 
v 1. slov. ligi

Medvode - Kadetska ekipa košarkarjev TI- 
NEX MEDVODE je dosegla v pretekli sezoni 
enega največjih uspehov v zgodovini kluba, 
saj seje uvrstila v 1. slovensko ligo.

Na kvalifikacijskem turnirju, ki je bil v 
Medvodah, so Radovljičane premagali /. re
zultatom 64 : 44 in kasneje še ekipo Porto
roža s 70 : 47. Največ zaslug poleg trenerja za 
omenjeni uspeh imajo: Matija Trampuš, 
Miha Švigelj, Adnan Hanžič in Jaka Roz
man.

Vsem igralcem želimo v novi ligi veliko us
peha v želji, da bi imeli Medvodčani ponov
no možnost gledati svojo ekipo v državni ligi.

14 Medvoščanov na maratonu
Preska - Letošnjega kolesarskega maratona 

imenovanega "MARATON ČEŠENJ" se je 
udeležilo tudi 14 članov Kolesarskega kluba 
Medvode. Maraton je dolg 108 km in poteka 
iz Ljubljane preko Cola, Ajdovščine v Dobro
vo v Goriških brdih. Kljub veliki vročini (tudi 
40 stopinj C) so vsi srečno in brez poškodb 
prispeli na cilj.
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Na Markovem dvorišču

Ljudje in dogodki

Pravda za staro "žlajdro”
Štirje igralci so zraven od prve uprizoritve igre Veriga in seveda prav tista veriga, ki je na začetku stoletja

naredila toliko gorja.

Vsake štiri leta domači amaterski igrale! na 
prostem, na Markovem dvorišču na Spodnji 
Senici 1, uprizorijo Finžgarjevo ljudsko igro 
Veriga. Tako so tudi letos v okviru občinske
ga praznika prikazali, "kako strasti iz ma
lenkosti porojene, spačijo obraz ljudkili duš 
in jo preslepe, da tava in išče v temi”, oziro
ma kako sta sc na začetku prejšnjega stolet
ja dva soseda pravdala za staro "žlajdro”.

Pred 44 leti so seniški amaterski igralci prvič 
odigrali Finžgarjevo Verigo; ljudsko igro, ki je 
nastala po resničnih dogodkih iz leta 1910, ko 
sta se dva soseda iz Spodnje Senice, Košir in

Matjaž, sicer dobra prijatelja in dobra mejača, 
najprej sprla in nato še pravdala zavoljo stare in 
ničvredne verige. O tem priča tudi zapis kmeta 
Čarmana, sina enega izmed pravdarjev, iz žup
nijske kronike v Sori.

Že enajstič zapored je režijo prevzel, sedaj že 
85-letni Andrej Veber, ki je že trinajstič zapo
red, vse od prve uprizoritve odigral tudi vlogo 
deda Primoža in dal na razpolago Markovo 
dvorišče, kjer se igra vedno odvija. Kljub letom 
pravi, da ni nič pretežko, če je le prisotna volja 
in sloga vaščanov, kajti le tako je zagotovljen 
tudi uspeh: "Od prve predstave se je marsikaj 
spremenilo, predvsem so vedno drugi otroci, ki 
jih moramo mi starejši večkrat opozoriti, da se 
kakšna beseda po "sniško" reče drugače.”

Za prevod igre iz Finžgarjeve slovenščine v 
"sniško” narečje, kar je igro naredilo še bolj 
domačo, je že pred štirimi desetletji poskrbela 
Justina Petač.

Vse od leta 1956 in nato v vseh naslednjih 
postavitvah Verige je v vlogi zdraharja Drnol- 
ca igral Tine Križaj. Prav tako je vloga hribov
skega snubača ponovno pripadla Zdravku Ve
bru, le da je bila njemu ta vloga zaupana še 
prej, ko so to igro igrali že v Sori. Že četrtič za
pored je v vlogi Mejača nastopil tudi Franci 
Križaj, ki je vse od prve uprizoritve dalje dobe
sedno odraščal v različnih vlogah, od naj
mlajšega Ceneta naprej.

Zdravstveni dom Medvode

Septembra obnovljena ginekološka 
ambulanta

V akciji zbiranja denarja za opremo ginekološke ambulante v 
Zdravstvenem domu Medvode je Ljubljansko društvo za boj proti 

raku uspelo zbrati 2,9 milijona tolarjev. Oprema je že plačana.

V začetku letošnjega leta sta Jasna Bačac, 
takratna v.d. direktorice v ZD Medvode, in 
zdravnik v dispanzerju za žene Miroslav 
Jurca, zaprosila Ljubljansko društvo za 
boj proti raku za pomoč pri zbiranju 
sredstev za nakup nove opreme v gineko
loški ambulanti, saj obstoječa ne omogoča 
sodobnega ginekološkega pregleda. Društ
vo je prošnjo za pomoč pri akcjji naslovilo 
na 500 naslovov, vse ostale Medvoščane pa 
k sodelovanju povabilo preko javnih medi
jev in plakatov.

V akciji, ki potekala od aprila do konca me
seca junija, je Ljubljanskemu društvu za boj 
proti raku uspelo zbrati 2 milijona in 972 ti
soč tolarjev. Medvoški podjetniki, obrtniki, 
ustanove in občani so prispevali 710 tisoč to
larjev. Društvo, ki je v ta namen prav tako 
prispevalo 142 tisoč tolarjev, je sklenilo tudi 
pogodbo za 150 tisoč tolarjev s podjetjem

Petrol. Milijon tolarjev je za opremo nameni
la Občina Medvode iz letošnjega proračuna, 
manjkajočih 970 tisoč tolarjev pa je primaknil 
ZD Medvode.

Ker je dobavni rok za novo opremo 60 dni 
od dneva naročila, predsednik Ljubljanskega 
društva za boj proti raku primarij Jurij Us upa, 
da bo slavnostna odprtje nove ginekološke 
ambulante že v tem mesecu. Vse denarne 
prispevke, ki sc bodo še zbrali na njihovem 
žiro računu, bodo namenili za nakup ultraz
vočne aparature v ZD Medvode, katere pred
videna vrednost je 16 milijonov tolarjev.

Ob tej priložnosti se Ljubljansko društvo za 
boj proti raku zahvaljuje vsem, ki ste kakor 
koli podprli akcijo. Imena vseh, ki so akcijo 
podprli bomo objavili v prihodnji številki So
točja.

Predsednik Ljubljanskega društva za boj 
proti raku prim. Jurij Us dr. med.

Verigo, zavoljo katere sta se pravdala soseda, 
še vedno hranijo pri Čarmanovih v posebnem 
kovčku in jo za vsako uprizoritev igre le poso
dijo domači gledališki skupini, ki deluje pod 
okriljem KUD RS. Finžgar Senica. Z letošnjo 
predstavo so počastili ne le 20-letnico obstoja 
in delovanja krajevne skupnosti Senica ter 90- 
letnico resničnega dogodka, temveč tudi 
občinski praznik. Ob tej priložnosti je župan 
Stanislav Žagar režiserju, igralcu in nasploh 
kulturniku Andreju Vebru poklonil spominsko 
darilo in javno napovedal, da ga bo predlagal 
za častnega občana občine Medvod. Ob vsaki 
uprizoritvi se predvsem med starejšimi igralci 
ponovno porodi vprašanje, ali se bo nekdaj bo
gata igralska dediščina na Senici nadaljevala z 
obuditvijo še kakšne izmed ljudskih iger. Ni 
potrebnih niti pozitivnih niti negativnih gleda
liških kritik, niti razmišljan o amaterstvu in 
profesionalizmu, gre preprosto za to, da pri pri
pravah in izvedbi igre sodeluje več kot devetde
set domačinov, in da veriga danes le povezuje 
ljudi. Ali kolje dejal Tine Križaj, kije bil naj
bolj zaslužen, da se je igra na Markovo dvo
rišče postavila tudi letos: "Tisti dan, ko se na 
Senici igra Veriga, je zame srečen dan.”

Povabilo mažoretkam!
Godba Medvode bo v letošnjem letu orga

nizirala začetni tečaj za mažoretke. Trenin
gi bodo potekali dvakrat tedensko na tisti 
od medvoških osnovnih šol, kjer bo največ 
prijav. Starostnih omejitev za začetek vadbe 
ni. Dodatne informacije in prijave po tele
fonu 01/361 12 71 ali 031/843 048.

VIDEOCENTER MEDVODE
izposoje in presnemavanje videokaset

JACKI E CHAN

if "'■*, A
BOŽANSKI

Del.čas: 17 - 21, c.oh Sori 7. Medvode, lel. 611-77<>
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Oglas

Mercator
BC MEDVODE
Medvoška c. 3, tel.: 01 361 lih

ŠPORTNI ODDELEK

Pohodni čevlji ASCOT Nepal 

Pohodne hlače KARIBU SCHOLLER

12.990,00 SIT
Športna torba Promo FISCHER!

TEHNIKA
akcijska prodaja od 24.8. do 7.9. oz. do prodaje zalog

Pralni stroj PJS 972 CU ZANUSSI
<1

; 4.490,M SIT
A-rfE

Jh'1

, .1, - M 'j

4aWl: 1 m

_ m
Hladilnik ZANUSSI ZD 22/6 R

vovratni z zamrzovalnikom zgoraj, 
86 x 55 x 60 cm, 
adilnik 205 1, zamrzovalnik 59 1

A

66.900,00 SIT
stara cena 94.129,00 SIT

Mi

176.900,00 SIT
Pomivalni stroj ELEKTROLUX ESP 673 97.900,00 SIT

I Televizor SAMSUNG BTV 55 CB 21 HIT #
ekran 55 cm

52.990,00 SIT
stara cena 118.491,00 SIT

GOSPODINJSKI ODDELEK
12 delna garnitura posod 13 delni set no ev v kovčku

e

akcijska prodaja od 22.8. do 5.9. 
oz do prodaje zalog

72 delni jedilni pribor 
v kovčku (12 x 6)

^Fr,s,*: ^ • •
...od ponedeljka do petka med 8. in 20. uro 

ter v soboto med 7. in 14. uro.

14.900,00 SIT
Pričakujemo vas...
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